
Referat	fra	styremøtet	27.	april	2022	hos	Atle.		

	

Tilstede:	Atle,	Pål,	Øyvind,	Tone	og	Lena.		

	

Sak	 Drøfting	 Ansvar	
Økonomi	 Gjennomgang	av	regnskap	for	2021	og	budsjett	for	

2022,	Bjerkøya	vei	og	vel	forening.		
Tone	

Asfalt	skøytebrygga	 Ernst	Arne	har	sjekket	opp	hva	det	vil	koste,	det	vil	
koste	va	100000	kr.	Vi	har	fått	50000	i	støtte	fra	
Sparebankstiftelsen	og	bestemmer	at	vi	dekker	resten	
dersom	det	er	mulig	å	asfaltere	for	denne	summen	i	
løpet	av	første	halvdel	av	mai	slik	at	vi	får	levert	
regningen	og	dokumentasjon	på	det	vi	har	gjort.		

Ernst	Arne,	
Atle	

Skilt	 Ernst	Arne	har	bestilt	nye	skilt,	de	settes	opp	så	fort	
de	kommer.	

Ernst	Arne	

Midler	fra	
sparebankstiftelsen		

Sjekk	om	vi	får	de	dersom	vi	bruker	de	i	løpet	av	mai	
2022,	og	evt	hvordan	vi	gjør	dette.	

Lena	

Kontingent		 Veiavgift	1000	kr	pr	år.	Vel	kontingenten	er	400	pr	år.	
Vi	beholder	de	slik.	Tone	sender	de	ut.		

Lena	

Hjertestarter	 Er	på	vei,	men	det	er	trøbbel	med	å	få	den	hit	pga	
transport	fra	Kina.	Atle	sjekker	opp	hvordan	det	ligger	
an	med	den	og	evt	om	det	kan	være	mulig	å	bestille	
en	fra	et	annet	sted.		

Roar/Atle	

Veien	 Veien	er	noe	slitt	og	nedkjørt	enkelte	steder,	det	bør	
brukes	noe	penger	på	oppgraderinger	i	år.	Spesielt	
Vestsideveien	ved	Erik	Jølberg	og	grunnen	under	
dekket	der.	Det	planlegges	å	asfaltere	deler	av	
Vestsideveien	i	2023.	

Atle		

Merking	av	veien	i	
svingen	ved	Bekkelien	

Ernst	Arne	merker	veien	slik	at	uttrykningskjøretøy	
kan	komme	forbi	ved	behov.		

Ernst	Arne		

Oversikt	over	styret	 Tone	trenger	en	oppdatert	liste	over	de	som	sitter	i	
styret.	Lena	sender	Tone	listen	over	de	som	er	i	styret.		

Lena	

Styret	neste	år	 Lena	gir	beskjed	til	Hilde	om	at	vi	ønsker	et	
styremedlem	til.	I	tillegg	må	Hilde	sjekke	om	
medlemmene	i	arrangementkomiteen	ønsker	å	
fortsette.		

Lena/Hilde	

Årsmøte	 Torsdag	19.	mai	kl	1900	på	Skøytebrygga.	
Lena	henger	opp	innkalling.	Pål	legger	det	ut	på	
facebook	og	legger	ved	link	til	regnskap	og	budsjett.	
Pål	sender	også	ut	innkalling	og	regnskap	og	budsjett	
på	mail	til	medlemmene.		

Lena	og	Pål	

Neste	møte:	 Årsmøte	19.	mai	på	Skøytebrygga	kl	1900	 	
	

Ref.	Lena	

	


